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PÄEVAKORD: 

1. M. Suurna 17.01.2020 korraldatud tänupeo valla eelarvest rahastamise sihipärasuse ja majandusliku 

põhjendatuse hindamine 

 

 

Päevakorrapunkt 1 

M. Suurna 17.01.2020 korraldatud tänupeo valla eelarvest rahastamise sihipärasuse ja majandusliku 

põhjendatuse hindamine 

 

Märjamaa Vallavolikogu andis 18.02.2020 otsusega nr 183 „Revisjonikomisjonile ülesande andmine“ 

komisjonile ülesande viia läbi kontroll ja hinnata endise vallavanema Merlin Suurna poolt 17.01.2020 

korraldatud tänupeo valla eelarvest rahastamise sihipärasust ja majanduslikku põhjendatust ning esitada  

revisjonikomisjoni otsus ja akt läbiviidud kontrolli tulemuste kohta vallavalitsusele seisukoha võtmiseks 

hiljemalt 1. mail 2020. 

 

Komisjoni liikmetele oli  tutvumiseks saadetud: 

- Märjamaa Vallavalitsuse 22.01.2020 protokoll nr 2-1.3/4; 

- Baltic Restaurants Estonia AS 17.02.2020 arve nr 8351/793 Märjamaa Vallavalitsusele summas 402 

eurot; 

- OÜ Koogisahver 17.01.2020 arve nr 20002 Märjamaa Vallavalitsusele summas 275 eurot. 

 

Vallvalitsus on selgitanud välja, et tegemist oli Märjamaa vallamajas 17. jaanuaril 2020 Merlin Suurna 

korraldatud nn tänuürituse toitlustuskuludega. (M. Suurna vabastati 16.01.2020 otsusega nr 166 seoses 

umbusaldamisega vallavanema ametist ja kohustustest.) 

Märjamaa Vallavalitsus arutas eelnimetatud arvete valla eelarvest tasumise põhjendatust ning arvete tasumata 

jätmise võimalusi oma 22.01.2020 istungil (protokoll nr 4). Arved on valla eelarvest tasutud. 

Vallavalitsus tegi volikogule ettepaneku anda revisjonikomisjonile ülesanne hinnata endise vallavanema 

Merlin Suurna poolt 17.01.2020 korraldatud tänupeo valla eelarvest rahastamise sihipärasust ja 

majanduslikku põhjendatust. 

 

Revisjonikomisjoni esimees R. Laaser palus oma 12.04.2020 saadetud e-kirjas komisjoni liikmetel esitada 

oma seisukohad. 

 

Revisjonikomisjoni e-kirjades avaldatud seisukohad: 

*H. Jõgisalu (14.04.2020): Õigusnõunikku meil vallas praegu pole, et hinnangut küsida. Kas tellime  

selle väljast, näete vajadust? Minu hinnangul pole eksitud seadusandluse vastu. Ja see vastuvõtt oli  

omal kohal, eelkõige valla huvides. Isikliku kasu ma siin ei näe.  



 

*R. Laaser (25.04.2020):  Kuna vallavalitsus on arved kinnitanud ja tasunud s.t et on olnud nõus. 

Teeme ettepaneku vallavalitsusel edaspidi töötada välja vastav kord. 

*A. Müil (26.04.2020): Mina eelnevate väidetega päris nõustuda ei saa. Ilmselgelt on siin tegu ametialase 

kuritarvitamisega eelmise vallavanem Merlin Suurna poolt. Selliste pidude korraldamise oleks pidanud 

otsustama ja kinnitama vallavalitsus nagu on see varasemalt toimunud mitte vallavanem üksikisikuliselt. 

Mina ei näe siin mingit valla huvi ja kasu. 

Minu küsimus on see, et mis kasu sai vald sellest, et ametist lahkuv vallavanem korraldas oma lahkumise peo 

maksumaksja rahade eest? Ainuke asi mis siin on, et saime kuulsaks, aga ma ei tea kas see toob vallale kasu. 

Isiklik kasu on siin täpselt nii suur, kui suured  oli peo korraldamise arved, sest eelmised lahkunud 

vallavanemad ja ametnikud on oma lahkumispeod ise kinni maksnud, mitte kasutanud selleks maksumaksja 

raha. 

Lõpetuseks oleks minu seisukoht selline, et tegelikult peaks Merlin Suurna vallale tekitatud kahju korvama 

ehk need arved omast taskust kinni maksma. 

*S. Saaliste (27.04.2020): Leian, et vallale sellest nö tänuüritusest mingit kasu ei olnud ning sellised peod 

tuleks ikka isiklikust taskust kinni maksta. 

 

Otsustati: Ühtset seisukohta mitte kujundada kuna komisjoni liikmed on eriarvamustel (2:2).  

Vallavalitsusele esitada hinnanguna komisjoni liikmete seisukohad (vt protokolli lisana revisjonikomisjoni 

akt). 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/                                                        /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

 

Raivi Laaser                                                                              Janika Liländer 

koosoleku juhataja                                                                    protokollija 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


